

Dear Parents and Students,

Students will receive their personal schedule on **Monday, August 25, 2025**.

At the end of last school year, teachers were heavily involved and careful consideration was given in making decisions regarding appropriate placement for students this year.

We recognize that at times student schedules need to be changed.

Course changes are considered an exception and will only be considered under specific, extenuating circumstances for the following courses / grades:

- electives - secondary 5
- environmental science elective - secondary 4
- math - science option or CST option - secondary 4, 5

Students are not permitted to request changes to be with friends or to be taught by specific teachers.

We will only consider exceptional cases, from Monday, September 8, 2025, to Friday, September 26, 2025, if a student still feels that a change is necessary. They must then get a course change request form from one of the guidance counselors, Erin Nemes (Secondary 1, 4 or 5) or Susan Marks (Secondary 2 or 3). The form must be brought home, signed by a parent and then returned to Erin or Susan.

Each request will be reviewed by a committee of administrators, teachers, guidance, and student services staff.

A decision will then be communicated in a timely fashion.

Thank you in advance for your cooperation.



Avi Satov
Co-Head of School, JPPS-Bialik
Principal, Bialik High School

Chers Parents et Élèves,

Les élèves recevront leur horaire personnel le **lundi 25 août 2025**.

À la fin de la dernière année scolaire, les enseignants se sont énormément impliqués et ont porté une attention particulière pour décider du placement approprié pour les élèves au cours de cette année scolaire.

Nous savons que les horaires des élèves doivent parfois être changés.

Les changements de cours sont considérés comme étant une exception et seulement en cas de circonstances atténuantes spécifiques, pour les cours/niveaux suivants:

- cours optionnels - secondaire 5
- cours optionnel science environnementale - secondaire 4
- math – option science ou option CST - secondaire 4, 5

Il n'est pas permis aux élèves de demander un changement de cours pour pouvoir être avec leurs amis ou pour avoir un enseignant spécifique.

Nous ne prendrons en considération que les cas exceptionnels, si un élève considère qu'un changement est nécessaire, de lundi 8 septembre 2025 à vendredi 26 septembre 2025. Il devra alors se procurer un formulaire de demande de changement de cours qu'il demandera aux conseillères en orientation, Erin Nemes (Secondaire 1, 4 ou 5) ou Susan Marks (Secondaire 2 ou 3). Le formulaire devra être signé par un parent puis retourné à Erin ou Susan.

Chaque demande sera examinée par un comité composé de membres de l'administration, enseignants, orientation et services aux élèves.

La décision sera ensuite communiquée dans les plus brefs délais.

Nous vous remercions à l'avance de votre collaboration.



Avi Satov
Co-directeur général de JPPS-Bialik
Directeur de Bialik